

Date: 12/9/2021

التاريخ: 2021/9 /12

**OQ Awards Contract to Galfar for
Approximate Value of OMR 40.00
million**

**مجموعة أو كيو (OQ) تسند عقد لجلفار بقيمة
تقريبية 40 مليون ريال عماني**

We are pleased to inform our esteemed shareholders that the Company signed a contract with the OQ Group for the EPC project for Central 48" Rich and Lean Gas Pipeline Segregation Project at the Group's concession area.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بأن الشركة وقعت عقد مع مجموعة أو كيو (OQ) لتنفيذ الأعمال الهندسية والتوريد والتشييد في مشروع فصل الغاز الغني عن الغاز الخفيف بخط الأنابيب الرئيسي 48 بوصة والواقع ضمن مناطق امتياز المجموعة.

The estimated value of this contract which is signed on 9/9/2021 is approximately 40 million riyals with execution time of around 42 months including maintenance period.

وتقدر قيمة هذا العقد والذي تم توقيعه بتاريخ 9/9/2021م بأربعين مليون ريال عماني ومدة تنفيذه 42 شهرا شاملة فترة الصيانة.

It is expected that this contract will contribute to the Company revenues and further strengthen our presence in Oil and Gas and high capacity pipeline projects.

وسوف يرفد هذا العقد إيرادات الشركة ويعزز حضورها بشكل مهم في مشاريع النفط والغاز وخطوط الأنابيب عالية السعة.

We take this opportunity to express our appreciation to the OQ Group for the confidence vested on Galfar through award of this critical contract.

وفي النهاية نتقدم إدارة الشركة بالشكر والتقدير لمجموعة أو كيو في الثقة الممنوحة لجلفار في إسناد عقد هذا المشروع الحيوي.

**Dr. Hamoud Rashid Al Tobi
Chief Executive Officer**

**د. حمود بن راشد التوبي
الرئيس التنفيذي**

